
       Eindhoven, 9 Juni 2022 

 

 

 

     Geachte lezer, 

 

 

Het zou een absoluut verkeerde beslissing zijn om de jacht op haas en konijn te 
sluiten. Jagers en echte natuurbeheerders weten wat er in hun velden gebeurt en 
uiteraard wat de stand van de verschillende diersoorten is. Een jager zal ook geen 
dieren bejagen waarvan de stand zorgelijk zou zijn. 

De jagers doen al jaren serieus aan tellingen van de dieren die in hun velden 
voorkomen en tellen deze op de wijze zoals de aard van het dier dit noodzakelijk 
maakt. 

In Gelderland worden de hazen geteld met warmte beeld camera’s en uiteraard ’s 
nachts omdat een haas zich in de nacht veel meer toont dan overdag. Deze tellingen 
geven aan dat er volop hazen aanwezig zijn. Er is momenteel een hazen stand die 
zodanig groot is als ik in mijn jagersleven (56 aktes) nauwelijks eerder heb mee 
gemaakt. 

Deze stand in niet puur lokaal en niet alleen voor Gelderland maar ervaar en hoor ik 
ook in andere gebieden-provincies in Nederland. 

De konijnen populatie heeft veel last van verschillende virussen waar de stand 
inderdaad onder te lijden heeft. Een jager zal deze dan ook normaliter is deze 
situatie met rust laten. Maar de konijnen stand kan lokaal ook ineens exploderen en 
dan moet de jager snel kunnen reageren zonder bureaucratische procedures in te 
moeten gaan. 

Als de jacht op haas en konijn gestopt zou worden zullen dingen als bescherming en 
het maken en beheren van voerakkers wegvallen en zal dat slecht voor de 
hazenstand zijn. Terwijl ook in het rapport van de zoogdierenvereniging al vermeld 
wordt dat de jacht geen invloed heeft op de hazenpopulaties. 

Luister niet naar (kliene groepen) activisten die alleen maar voor ogen hebben te 
jacht te verbieden zonder zich te realiseren wat dit voor consequenties zou hebben 
niet alleen voor tuin- en landbouw maar ook zeker voor de verschillende diersoorten! 

 

Met vriendelijke groeten, Anthony Aghina 

 

 


